

Tuition Fees

2017/2018 Academic Year



Tuition Fees

N, K1 and K2

1	Full Payment	
	Tuition Fee – Full Payment	\$17,820.00 + GST
	Total	\$17,820.00 + GST
2	By Two Installments	
	Tuition Fee	\$9,405 X 2 + GST
	Total	\$18,810.00 + GST
3	By monthly Installments (11 months)	
	Tuition Fee	\$1,800 X 11 + GST
	Total	\$19,800.00 + GST
4	FPS Administration Fee	\$450.00 + GST
5	Medical Insurance Premium	Waived

Miscellaneous Fees (inclusive of GST)

N, K1 and K2

6	Registration Fee	\$856.00
7	Student Pass Processing	\$321.00
8	School Uniform	\$238.00
9	Textbooks/ Learning Material Fee	\$268 – \$642
10	Airport Pickup	\$107.00

Notes :

- 1 Applicable for all student pass holders and those on Dependent/PR Pass who choose to pay full fees
- 2 There are 2 Semesters in a year. Payment can be made on a half yearly basis for 2 installments
- 3 Last month's fee will have to be paid during the first installment payment (for monthly payment)
- 4 FPS Administration Fee is for one year.
- 5 HWA will take up medical insurance on behalf of the student.
- 6 Registration fee is applicable for all new enrollments and is strictly non-refundable
- 7 Student pass processing fee is applicable for students who require student passes
- 8 School Uniform consists of 2 Formal (T-shirts, shorts/pants or culottes/skirts) and 2 PE attire (round neck T-shirt and shorts)
- 9 Fees may vary for each grade level
- 10 Airport pickup fee is applicable for students who require airport pickup
- 11 Students/Parents are to refer to Schedule C of the student contract for the full list of miscellaneous fees.

All fees are quoted in Singapore Dollars and GST will be charged at 7%

The second and subsequent sibling(s) enjoy 5%, 10% and 20% discounts off the tuition fees respectively

*N, K1, K2 Fee inclusive of morning snack and lunch

学费表

2017/2018学年



学费

N, K1 and K2

1 全额付款	
学费 - 全额	\$17,820.00 + GST
总计	\$17,820.00 + GST
2 分期支付	
学费 - 两期支付	\$9,405 X 2 + GST
总计	\$18,810.00 + GST
3 分期支付 (11个月)	
a 学费 (每月)	\$1,800 X 11 + GST
总计	\$19,800.00 + GST
4 政府学费保障计划	\$450.00 + GST
5 医疗保险费	免除

学杂费 (包含政府消费税)

N, K1 and K2

6 注册费	\$856.00
7 学生证申请	\$321.00
8 校服	\$238.00
9 课本以及学习资料	\$268 - \$642
10 接机	\$107.00

注释

- 1 价目表适用于所有持有学生证的全额付款学生以及家属准证和永久居民。
- 2 每学年有两个学期。学生可选择内半年付款。
- 3 最后一个月的费用需在第一期付款时缴纳 (分期支付)
- 4 政府学费保障计划费用为一年。
- 5 HWA 将会为学生投保医疗保险。
- 6 注册费适用于所有学生并且不返还。
- 7 适用于所有需要学生证的学生。
- 8 校服包括: 两套正式校服以及两套体育课衣服。
- 9 每个年級的課本費會有所不同。
- 10 适用于需要接机的学生。
- 11 学生/家长可参照学生合同的附表C查看学杂费项目。

所有标价为新加坡元, 政府消费税为7%。

学生兄弟姐妹可以享受5% (第一个), 10% (第二个或以上) 和20% (第三个或以上) 的优惠。

*N, K1, K2 费用包括早点和午餐。